

22-D-010

Published by Authority of the Hon. James Malcolm, M.P.
Minister of Trade and Commerce

DEPARTMENT OF TRADE AND COMMERCE
DOMINION BUREAU OF STATISTICS - CANADA
AGRICULTURAL DIVISION

Dominion Statistician: R. H. Coats, B.A., F.S.S.(Hon.), F.R.S.C.
Chief, Agricultural Division: Ernest H. Godfrey, F. S. S.

Ottawa, February 2, 1928. The Dominion Bureau of Statistics reports the receipt to-day of a cablegram from the Indian Department of Statistics at Calcutta, stating that according to the first wheat forecast of the season, the area sown to wheat in India for the year 1927-28 is 30,632,000 acres, as compared with 30,471,000 acres, the finally reported area for 1926-27 and with 29,643,000 acres the annual average for the five years 1921-25. As compared with 1926-27 the area now reported is 0.5 p.c. greater and as compared with the five-year average it is 989,000 acres, or 3.3 p.c. more.

Publié par ordre del'Hon. James Malcolm, M.P.
Ministre du Commerce

MINISTRE DU COMMERCE
BUREAU FEDERAL DE LA STATISTIQUE - CANADA
DIVISION AGRICULE

Statisticien du Dominion: R. H. Coats, B.A., F.S.S.(Hon.), F.R.S.C.
Chef. Division Agricole: Ernest H. Godfrey, F. S. S.

Ottawa, le 2 février, 1928. Le Bureau Fédéral de la Statistique a reçu un télégramme du département des Statistiques indiennes de Calcutta informant que la dernière estimation officielle de la superficie en blé de la saison 1927-28 est de 30,632,000 acres, comparativement à 30,471,000 acres, estimation finale de 1926-27, et 29,643,000 acres, moyenne des cinq années 1921-25. Comparativement à 1926-27, il y a augmentation de 0.5 p.c., et comparativement à la moyenne de cinq ans, augmentation de 989,000 acres, ou 3.3 p.c.

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010722968